



[返回首页](#)

[期刊介绍](#) | [编委会](#) | [稿约](#) | [欢迎订阅](#) | [广告合作](#) | [获奖情况](#) | [检索库收录情况](#) | [联系我们](#) | [English](#)

中国寄生虫学与寄生虫病杂志 » 2011, Vol. 29 » Issue (4) :305-309 DOI:

[综述](#)

[最新目录](#) | [下期目录](#) | [过刊浏览](#) | [高级检索](#)

[<< Previous Articles](#) | [Next Articles >>](#)

### 免疫胶体金技术在寄生虫病诊断中的应用

张霄霄, 崔立云, 杨毅梅

大理学院基础医学院寄生虫学教研室, 大理 671000

### Application of Immune Colloidal Gold Technique on the Diagnosis of Parasitoses

ZHANG Xiao-Xiao, Cui-Li-Yun, Yang-Yi-Mei

Department of Parasitology, Faculty of Basic Medical Sciences, Dali University, Dali 671000, China

[摘要](#)

[参考文献](#)

[相关文章](#)

Download: [PDF \(267KB\)](#) [HTML 1KB](#) Export: [BibTeX](#) or [EndNote \(RIS\)](#) [Supporting Info](#)

**摘要** 免疫胶体金技术是一种简单、快速、准确诊断病原生物感染的免疫学检测技术。目前此项检测技术已经广泛应用于寄生虫病的辅助诊断中。本文就此技术在寄生虫病诊断中的最新应用进展进行综述。

**关键词:** 免疫胶体金技术 寄生虫病 诊断

**Abstract:** Immune colloidal gold(ICG) technique is a simple, rapid, accurate diagnosis method. At present, ICG technique has been widely applied in the accessory diagnosis of parasitoses, and this article reviews the latest progress of ICG technique applied in parasitology.

**Keywords:** Immune colloidal gold technique Parasitoses Diagnosis

#### Service

- ▶ [把本文推荐给朋友](#)
- ▶ [加入我的书架](#)
- ▶ [加入引用管理器](#)
- ▶ [Email Alert](#)
- ▶ [RSS](#)

#### 作者相关文章

- ▶ [张霄霄](#)
- ▶ [崔立云](#)
- ▶ [杨毅梅](#)

**引用本文:**  
张霄霄, 崔立云, 杨毅梅. 免疫胶体金技术在寄生虫病诊断中的应用[J] 中国寄生虫学与寄生虫病杂志, 2011, V29(4): 305-309

ZHANG Xiao-Xiao, Cui-Li-Yun, Yang-Yi-Mei. Application of Immune Colloidal Gold Technique on the Diagnosis of Parasitoses[J] , 2011, V29(4): 305-309